
  
  
Korte samenvatting en afspraken van de vergadering van 10 januari 2023. 
 

Aanwezig :  Harrie Steenstra , voorzitter : Auke van der Kooi; Rienk Bouma ; Karla van Leersum;  
Johan Kootstra ;Alexander Hendriks; Martin Schaper ; Jaap Hoekstra ; Jappie Borger; Corrie Kool 
versl.  
 

Afwezig : Gerben Lenstra m.k 

Gasten :  Anita Scheeringa 
 

1. Harrie opent de vergadering en heet  de nieuwe adviesraadleden welkom .  

We beginnen met een voorstelrondje zodat de nieuwe leden zich kunnen voorstellen en zij kunnen 

kennismaken met de adviesraadleden 

Omdat wij niet kunnen vergaderen in het gemeentehuis hebben wij tijdelijk onderdak gekregen van 

voetbalvereniging Harkema/Opeinde waarvoor onze hartelijke dank. 

 

2. Pieter Kloosterman is in het buitenland en dus niet in staat om afscheid te komen nemen, mogelijk 

volgende vergadering 

Corrie probeert in contact te komen met Nelleke Flink teamleider Sociaal Domein om afspraken te 

maken over o.a. het tekenen van declaraties en communicatie met beleidsmedewerkers , wat tot nu toe 

niet gelukt is . 

Voor dezelfde problemen heeft Harrie gemaild naar de wethouder eveneens nog zonder resultaat 

Punt 5 van de agenda – Onderwijs – Verordening en Beleidsregels door Cor de Val komt te vervallen. Cor 

de Val zal eind januari contact opnemen met Corrie. 

 

3. Samenvatting van de vergadering van 8 november : geen op - en aanmerkingen. 

 

4. Schulddienstverlening – Anita Scheeringa praat ons bij . 

In tegenstelling tot wat de berichten in de media en de energiecrisis zouden doen verwachten neemt het 

aantal aanmeldingen voor schulddienstverlening af. Dit fenomeen deed zich ook al tijdens de 

coronaperiode voor. 

Het blijft gissen naar de oorzaak hiervan, feit is wel dat mensen zich pas laat , soms na een aantal jaren 

melden met een hulpvraag. Meestal willen mensen eerst zelf proberen een oplossing voor hun financiële 

problemen te vinden. Schaamte en onbekendheid met de mogelijkheden spelen hierbij zeker een grote 

rol. 

Daarom wordt geprobeerd zo vroeg mogelijk signalen op te vangen, en hebben medewerkers van de 

gebiedsteams regelmatig contact met de leiding van de scholen en kerken in de gemeente.  

Daarnaast zouden ook sportverenigingen gestimuleerd kunnen worden om mensen met financiële 

problemen attent te maken op de mogelijkheden. 

Gesproken wordt dat de gemeente nog meer dan tot nu toe gebeurd, mensen met een uitkering te 

informeren over de voorzieningen en met welke instanties de gemeente samenwerkt . Gepleit wordt om 

dit niet alleen via de website en de Feanster te doen , maar zoals in het verleden gebeurde , via de post.  

Mensen in de bijstand krijgen maandelijks via de post een uitdraai van hun inkomen, in dezelfde envelop 

zou een nieuwsbrief meegestuurd kunnen worden. Karla weet dat mensen deze informatie soms wel 

lezen. 



Afgesproken wordt om hiervoor een ongevraagd advies te maken . Karla gaat een voor-advies maken en 

stuurt dit naar Corrie , waarna Harrie en Corrie een ongevraagd advies opstellen. 

 

5. Voorzieningenwijzer – een instrument voor gemeenten bij het armoedebeleid. De voorzieningenwijzer 

kent alle lokale en landelijke voorzieningen. 

De gemeente Achtkarspelen is hierbij nog niet aangesloten maar heeft wel het voornemen om dit te 

gaan doen. 

 

6. Gratis sporten voor alle inwoners – Naar aanleiding van dit onderwerp heeft Harrie telefonisch contact 

gehad met een beleidsmedewerker van de Gemeente Smallingerland.  

De verantwoordelijk wethouder heeft nog geen uitgewerkte plannen en denkt hierover nog na. 

In onze gemeenten kunnen mensen die hiervoor in aanmerking komen gebruik maken van het 

Volwassenenfonds en voor de kinderen is er het jeugdfonds als zij willen sporten of bijv. een museum of 

concert willen bezoeken. 

Naar aanleiding hiervan komt de kansregeling ter sprake . Het blijkt dat ondanks een eerder ingediend 

ongevraagd advies deze regeling gehalveerd is. Voor vrijwilligers die in aanmerking komen voor deze 

regeling is dit een fors bedrag wat zij minder ontvangen. 

Juist nu er steeds meer behoefte aan vrijwilligers is en mensen niet zomaar hiervoor te motiveren zijn 

wordt deze belangrijke regeling uitgekleed.  

Ook wat dit onderwerp betreft moet de communicatie naar de inwoners beter. 

Afgesproken wordt dat Johan een ongevraagd advies schrijft, dit naar Corrie stuurt waarna Harrie en 

Corrie het  verwerken. 

 

7. Vergaderlocatie – zolang wij geen begeleidend beleidsmedewerker hebben kunnen wij geen gebruik 

maken van het gemeentehuis. In verband hiermee gaat Corrie verschillende opties bekijken . 

 

8. Verslag webinar over communicatie vanuit de adviesraad naar de inwoners .  

Johan heeft dit webinar gevolgd en geeft een kort verslag .  

Het zou goed zijn om een plan te maken, daarnaast is het gebruik van sociale media en die consequent 

up to date houden een must.  

Dit onderwerp komt op de agenda voor de volgende vergadering. 

 

9. De Feanster / website in verband met afwezigheid van Gerben wordt dit onderwerp uitgesteld tot de 

volgende vergadering. 

 

10. Rondvraag – geen  

 

Afspraken : 

• Harrie heeft nogmaals nu voor de laatste keer contact met Pieter om afscheid te nemen 

• Corrie probeert in contact te komen met Nelleke Flink 

• Karla schrijft een voor -advies voor een ongevraagd advies voor betere informatie over 

minimaregelingen, en stuurt dit naar Corrie waarna zij en Harrie dit verder uitwerken en naar het college 

sturen 

• N.a.v. webinar van de Koepel : gebruik van soc. media en bijhouden daarvan, communicatieplan 

• Johan maakt een ongevraagd advies ivm het halveren van de Kansregeling en het belang van die 

regeling en stuurt dit naar Corrie waarna zij en Harrie het verder uitwerken en naar het college sturen 

• Corrie gaat op zoek naar een vergaderlocatie 

• Voor de agenda van 14 februari --- communicatie / informatie van de adviesraad naar de inwoners 

de Feanster / website 

 

  

 

 

 

 

 

 

 



 


